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نمایش  و  عرضه  بر  نظارت  دفتر  مدیرکل 
از  یکی  یادداشت  به  سینمایی،  فیلمسازمان 
کارگردانان سینمای ایران که به اصلاحیه برخی 
آثار سینمایی معترض شده است، پاسخ داد. روح ا... 
سهرابی با قانونی خواندن بررسی و اصلاحیه برخی 
از فیلم هایی که از چارچوب فیلمنامه تصویب شده 
عدول کرده اند، گفت: سوال اصلی این است که آیا 
شما قائل به قانون هستید یا خیر؟ اگر نیستید تکلیف 
روشن است، اما اگر قائل به قانون هستید باید بدانید 
سازمان سینمایی درباره فیلم ها و فیلمسازان تعاملی 
وسیع و عمیق بر پایه قانون و مقررات را در پیش 
گرفته است. وی در ادامه با تشریح روند قانونی بررسی 
فیلم ها وتعامل سازنده مدیران سینما با کارگردانان و 
صاحبان فیلم در دولت فعلی افزود: برای روشن شدن 
موضوع، تنها به چند نمونه که در این چند ماه با آنها 
مواجه بوده ایم بسنده می کنم. وقتی گفته می شود 
تعامل براساس قانون، منظور کدام قوانین است؟ 
وقتی ما از قانون حرف می زنیم دقیقا از چه قانونی 
سخن می گوییم؟ قانونی که در آن تهیه کننده ای 
نتواند کارت تهیه کنندگی خود را به کسی که هیچ 
تخصصی در امر تهیه فیلم ندارد، اجاره دهد. قانونی 
که از تولید بی رویه  سالانه ده ها و گاه صدها فیلم 
غیراستاندارد جلوگیری کند که فیلم شما در نوبت 
اکران نسوزد، چرا که ظرفیت اکران در مجموع و در 
بهترین حالت بین ۷۰ تا ۱۰۰ فیلم سینمایی است. 
قانونی که اجازه ندهد صرف داشتن سرمایه، یک 
فرد را از عرصه بسازوبفروشی یا تجارت فرش به 

طرفة العینی به اوج قله سینما پرتاب کند تا جایگاه 
سینماگرانی که سال های سال حرفه ای و درست کار 
کرده اند را خدشه دار و فضای سینما را درگیر حواشی 
کند. قانونی که کمک کند سینما تا دورافتاده ترین 
نقاط کشور نیز برود و از استعدادهایی در گوشه کنار 
کشور که می توانند آینده سازان این مرز و بوم باشند 
حمایت کند و این سینمای پایتخت زده و صرفا 

تهرانی را ایرانی کند.
  اصلاحاتبرخیازفیلمها

مدیرکل دفتر نظارت بر عرضه و نمایش فیلم افزود: 
ما درباره قانون سخن می گوییم. قانونی که نمی گوید 
تن ندادن به اصلاح فیلم از شرف یک فیلمساز نیست 
بلکه می گوید فیلمساز باید متعهد به فیلمنامه و در 
چهارچوب قواعد تعریف شده و قابل دفاع حرکت کند 
و خواسته یا ناخواسته موجب توهین به اعتقادات و 
باورهای مردم نشود کما اینکه در هیچ کجای دنیا نیز 
چنین چیزی قابل قبول نیست. قانونی که نگذارد 
یک کارگردان یا تهیه کننده همزمان سه پروانه 
ساخت بگیرند و در عوض یک کارگردان ۱۰ سال 
پشت صف دریافت فقط یک پروانه ساخت به انتظار 
بنشیند و از عرصه  سینما به کلی حذف شود. قانونی 
که سینما را نه محملی برای توهین به مقدسات و 
هتک حرمت ها یا عرصه ای برای دعوت به شورش 
و براندازی بلکه دریچه ای به سوی اعتلا و ارتقای 
فرهنگ، هنر، اندیشه و وسیله ای برای اصلاح امور 
اجتماعی و فرهنگی بداند. سهرابی در ادامه با اشاره 
به برخی مشکلاتی که از نزدیک شاهد آنها بوده 

است، بیان داشت: واقعیت این است اگر بخواهم 
مشکلات و مسائل عجیبی را که در این چند ماه با 
آنها مواجه بوده ام یک به یک عنوان کنم از حوصله  
این بحث خارج خواهد بود، اما صرفا جهت یادآوری 
می گویم آیین نامه ها و قوانین فعلی از جمله قانون 
حضور فیلم ها در جشنواره ها نه مربوط به امسال و 
این دوره بلکه مربوط به چند دهه قبل است که اتفاقا 
هم اکنون در حال بازنگری و اصلاح آن هستیم. وی 
درباره اصلاحات برخی از فیلم ها نیز گفت: اساسا 
موضوع شکل دیگری به خود گرفته و گویی واقعیت 
ماجرا دگرگون شده است. اصلاحاتی که به برخی 
فیلم ها داده می شود به خاطر این است که فیلمساز 
فیلم خود را مغایر با فیلمنامه تایید شده ساخته است. 
با مشکل اینچنینی چگونه باید برخورد کرد؟ مشکل 
سازمان سینمایی با اظهارنظر کارگردان مبنی بر عدم 
اصلاح فیلمش نیست بلکه مشکل سر موضوعات یا 
صحنه هایی از فیلم است که اساسا در فیلمنامه وجود 
نداشته است. هر چند لابد در بین ده ها فیلم که برای 
اخذ پروانه نمایش مورد ارزیابی قرار می گیرند ممکن 
است استثنائا یک یا ۲ مورد هم به رغم وفاداری به 
متن مصوب، به لحاظ شرایط خاص حاکم بر کشور 
و در یک مقطع خاص امکان نمایش نداشته باشند. 
سهرابی در خاتمه عنوان کرد: امیدوارم منصف باشید 
چرا که اگر منصفانه نگاه کنید می توانید گزارش 
عملکرد سازمان سینمایی در چهارماهه اخیر در 
عرصه صدور پروانه نمایش فیلم ها را ببینید و با مدت 

مشابه در همه سال های گذشته مقایسه کنید.

محمود فاطمی 
درگذشت

مدیرکلدفترنظارتبرعرضهونمایشفیلم:

فیلمساز باید متعهد به فیلمنامه تصویب شده باشد

  عطاا... کوپال
 کارگردانی می کند

مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا اعلام کرد: 
گفت وگوی سران صربستان و کوزوو در بروکسل بدون هیچ 
توافقی به پایان رسید. به گزارش مهر به نقل از راشاتودی، 
»جوزف بورل«، مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا گفت: 
مذاکرات سران صربستان و کوزوو برای کاهش تنش ها بدون 
نتیجه پایان یافت. مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا 

افزود: گفت وگوی سران صربستان و کوزوو در بروکسل با 
شکست مواجه شد، اما دوطرف توافق کردند که گفت وگوها 
در روزهای آینده ادامه داشته باشد. تنش بین صربستان 
و کوزوو پس از اجرای قانون جدید کوزوو درباره رفت وآمد 
وسایل نقلیه با پلاک صربستان و اعمال محدودیت بر آنها 
تشدید شد. بعداز درخواست سفارت آمریکا، مقامات منطقه 

کوزوو اعلام کردند: قانون ممنوعیت ورود افراد با پلاک ها و 
اسناد صربستانی به کوزوو تا یکماه دیگر )اول سپتامبر( به 
تعویق افتاده است. مقامات کوزوو پیش از این اعلام کرده 
بودند که این قانون از اول ماه آگوست اجرایی می شود. 
کوزوو که عمدتا آلبانیایی ها ساکن آن هستند، در سال 
۱۹۹۹ از صربستان جدا شد و در سال ۲۰۰۸ استقلال خود 
را اعلام کرد. آمریکا، بریتانیا، فرانسه، آلمان و ترکیه، و برخی 
کشورهای دیگر استقلال کوزوو را به رسمیت شناخته اند، 
اما صربستان، همچنان کوزوو را استانی خودمختار و تحت 

حاکمیت خود می داند.

جوزفبورل:
مذاکرات  سران  صربستان  و  کوزوو  با  شکست  مواجه  شد

بیـــن المـــلل

وزیر کشور طالبان گفت: جامعه جهانی باید برای حل 
مشکلات امنیتی، اقتصادی و برطرف شدن سوءتفاهم 
با طالبان تعامل کند تا ضمن برقراری روابط نزدیک 
خدمات بشردوستانه در اسرع وقت به مردم افغانستان 
منتقل شود. به گزارش فارس، »سراج الدین حقانی« 
وزیر کشور دولت موقت طالبان با مارکس پوتزل، 
سرپرست نمایندگی سازمان ملل در افغانستان دیدار 
و گفت وگو کرد. »پوتزل« در این دیدار ضمن ابرار 
همدردی با بازماندگان انفجار کابل از همکاری حقانی 
و وزارت کشور افغانستان با سازمان ملل برای کمک به 
زلزله زدگان خوست و پکتیکا قدردانی کرد. سراج الدین 

حقانی نیز گفت: »جامعه جهانی باید برای حل مشکلات 
امنیتی و اقتصادی و برطرف شدن سوءتفاهم با طالبان 
تعامل کند تا ضمن برقراری روابط نزدیک خدمات 
بشردوستانه در اسرع وقت به مردم افغانستان منتقل 
شود.« پیش از این مشاور امنیت ملی سابق افغانستان 
مدعی شده بود که پس از حمله پهپادهای آمریکایی 
به مقر رهبر القاعده در افغانستان، وزیر کشور طالبان 
به سرعت کابل را به همراه یک کاروان عظیم نظامی 
ترک کرده و به جنوب این کشور رفته است. »رحمت ا... 
نبیل«، مشاور سابق امنیت ملی افغانستان به نقل از 
منابع خود مدعی شد که در زمان حمله هواپیماهای 

بدون سرنشین آمریکا به مقر ایمن الظواهری، رهبر 
القاعده در کابل، سراج الدین حقانی میزبان نشست 
طالبان پاکستان و هیات علمای از این کشور در منطقه 
وزیراکبر خان بوده است. نبیل افزود: پس از حمله 
پهبادهای آمریکا، وزیر کشور طالبان به سرعت کابل 
را به همراهی یک کاروان عظیم نظامی ترک کرده و به 
پکتیا رفته است. اما پس از انتشار این ادعا و گمانی زنی 
درباره ناپدیدشدن سراج الدین حقانی، یک رسانه نزدیک 
به طالبان تصاویری از حضور وی در هلمند منتشر کرد. 
باختر گزارش داده است که حقانی با حضور در هلمند با 
مقامات محلی این ولایت دیدار و گفت وگو کرده است. 
این در حالی است که منابع مطلع آمریکایی گفته بودند 
که سرکرده سازمان تروریستی القاعده در خانه یکی از 
دستیاران ارشد وزیر امور کشور طالبان هدف قرار گرفت 

و از موشک »هِل فایر« برای این حمله استفاده شد.

سراجالدینحقانی:

جهان برای رفع سوءتفاهم با طالبان تعامل کند

»پوتین«و»شی«دیدارمیکنند
رئیس جمهور اندونزی از دیدار و رایزنی ولادیمیر پوتین 
و شی جین پینگ در حاشیه نشست گروه ۲۰ در کشورش 
خبر داد. به گزارش مهر به نقل از بلومبرگ، »جوکوویدو« 
رئیس جمهور اندونزی با صدور بیانیه ای اعلام کرد که 
روسای جمهور روسیه و چین قرار است با یکدیگر دیدار 
کنند. در بیانیه صادره از سوی رئیس جمهور اندونزی 
در این خصوص آمده است که »پوتین« و »شی« قرار 
است در حاشیه نشست گروه ۲۰ در کشورش با یکدیگر 
دیدار و گفت وگو داشته باشند. به گزارش بلومبرگ، 
هفدهمین اجلاس سران کشورهای عضو گروه ۲۰ قرار 
است با حضور مقامات عالیرتبه کشورهای عضو در ماه نوامبر 
سالجاری میلادی در جزیره »بالی« در اندونزی برگزار 
شود. وزرای خارجه گروه ۲۰ اواسط تیرماه سالجاری در 
جزیره بالی اندونزی باهم دیدار خواهند کرد. نشست دو 
روزه وزرای خارجه گروه ۲۰ پیش از اجلاس سران در نوامبر 
به میزبانی اندونزی برگزار شد. گروه ۲۰ متشکل از وزرای 
دارایی و روسای بانک های مرکزی ۱۹ کشور آرژانتین، 
استرالیا، برزیل، کانادا، چین، فرانسه، آلمان، هند، اندونزی، 
ایتالیا، ژاپن، مکزیک، روسیه، عربستان ، آفریقای جنوبی، 
کره جنوبی، ترکیه، انگلیس، ایالات متحده آمریکا و اتحادیه 
اروپاست که توسط شورای ریاست دوره  ای و بانک مرکزی 

اروپا در این اجلاس نمایندگی می شود.
 

درخواستلیتوانیازچین
برایلغوتحریمها

در پی اقدام چین در تحریم یک مقام ارشد دولت لیتوانی 
به دلیل سفر او به تایوان، وزارت خارجه لیتوانی از پکن 
خواست تحریم این مقام را لغو کند. به گزارش فارس، 
به نوشته خبرگزاری رویترز، وزارت امورخارجه لیتوانی 
اعلام کرد که به چین به خاطر تحریم هایش علیه معاون 
وزیر حمل ونقل و ارتباطات لیتوانی اعتراض رسمی کرده و 
خواستار لغو این تحریم ها شده است. وزارت امورخارجه چین 
اظهارکرد: »آگنه وایسیوکویسیوته« معاون وزیر حمل ونقل 
و ارتباطات لیتوانی به خاطر سفر به تایوان تحت تحریم قرار 
گرفت. وزارت امور خارجه لیتوانی در بیانیه ای تقاضا کرد، 
چین این اقدام خود را لغو کرده و همکاری با لیتوانی در 
زمینه حمل ونقل را که در پی سفر معاون وزیر حمل ونقل 
این کشور به تایوان متوقف شد، از سر بگیرد. این وزارتخانه، 
تصمیم چین برای اعمال این تحریم را »غیرموجه« و 
»ناقض قوانین بین المللی و حاکمیت لیتوانی« خواند. چین 
جزیره تایوان را بخشی از خاکش دانسته و مخالف سفر 
سیاستمداران خارجی به این جزیره است. پیش تر بعداز آنکه 
لیتوانی به تایوان اجازه افتتاح یک سفارتخانه غیررسمی 
در پایتخت خود، شهر ویلنیوس را داد، چین سطح روابط 
دیپلماتیک با لیتوانی را تنزل داده و شرکت های چندملیتی 
را برای قطع روابط با این کشور ۲.۸ میلیون نفری منطقه 

بالتیک تحت فشار گذاشت.

گــــــزارش
رجبطیباردوغان:

آمریکادرپسناآرامیها
درعراقاست

پس  در  آمریکا  گفت:  ترکیه  رئیس جمهور 
ناآرامی ها در عراق است و گروه های تروریستی در 
سوریه را تغذیه می کند. به گزارش فارس، »رجب 
طیب اردوغان« رئیس جمهور ترکیه هنگام بازگشت 
از اوکراین اظهارکرد: آمریکا در پس ناآرامی ها در عراق 
است. اردوغان افزود: اگر امروز در عراق ناآرامی وجود 
دارد، متاسفانه آمریکا در پس آن است. آمریکایی ها 
همچنان گروه های تروریستی در سوریه را تغذیه 
می کنند. رئیس جمهور ترکیه مدعی شد که کشورش 
به خاک سوریه چشم ندارد و فقط به دنبال مقابله 
با تروریسم در شمال این کشور است و برای انجام 
عملیات علیه گروه های تروریستی در این کشور 
»آماده« است. اردوغان افزود: آنکارا درباره هر اقدامی 
که قرار باشد در سوریه انجام گیرد، با روسیه در ارتباط 
خواهد بود. او همچنین با اشاره به لزوم حل مسائل 
سوریه برای رسیدن به صلح و منطقه و محافطت از 
شهروندان ترکیه ای گفت: ما باید در نهایت این را 
بدانیم و بپذیریم، گفت وگوی سیاسی و دیپلماسی 
بین کشورها هرگز نباید قطع شود. همواره چنین 
گفت وگوهایی وجود داشته و خواهد داشت. وی 
درباره جنگ اوکراین تصریح کرد: ترکیه آمادگی 
دارد از طریق دیپلماسی مسائل میان مسکو و کی یف 
را حل کند و از »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور 
روسیه و »ولودیمیر زلنسکی« همتای اوکراینی او 
دعوت می کند برای ملاقات به ترکیه بروند. اردوغان 
همچنین درباره نشست سه جانبه با زلنسکی و 
»آنتونیو گوترش« دبیرکل سازمان ملل که انجام شد 
نیز گفت: گام هایی که می توان در راستای صادرات 
غلات اوکراین برداشت مورد بحث قرار گرفت و در این 
زمینه جامعه جهانی باید مسئولیت خود را بپذیرد. 
رئیس جمهور ترکیه افزود: قصد دارم در تماس تلفنی 
با پوتین، درباره وضعیت نیروگاه اتمی »زاپوریژیا« در 
اوکراین گفت وگو کنم. او درباره روابط مصر و ترکیه 
تصریح کرد: ارتباط ها در سطح وزرا ادامه دارد و امید 
دارم که این ارتباط ها به عالی ترین مقام ها نیز برسد 

زیرا مردم مصر برادران ما هستند.

آناتولیآنتونوف:

آمریکا آنقدر مشغول تحریم هاست که متوجه شکست آنها نیست
کوتــــاه

سفیر روسیه در آمریکا گفت: تجارت 
و همکاری های اقتصادی عادی قربانی 
سیاست های تحریمی واشنگتن شده 
»آناتولی  فارس،  گزارش  به  است. 
آنتونوف« اظهارکرد: واشنگتن آنقدر 
مشغول تحریم هاست که متوجه شکست 
آنها نیست. سرویس مطبوعاتی سفارت 
روسیه به نقل از آنتونوف اعلام کرد: 
محدودیت ها  به  واشنگتن  مشغولیت 
نمی گذارد ببیند که استراتژی انتخابی اش 
شکست خورده است. بدیهی است که 
تلاش ها برای خفه کردن، پاره پاره کردن 
اقتصاد ما شکست خورده است. وی افزود: 
تنها چیزی که ایالات متحده به دست 
آورده بی ثبات کردن اقتصاد جهانی است 
که از قبل هم در بحبوحه پیامدهای 
ناشی از همه گیری با مشکل مواجه بود. 
جنون  متفکر  مغزهای  محدودیت ها 

تحریم ها را پس می زند. روابط تجاری 
معمول طعمه سیاست تحریم های آمریکا 
شده است. به گزارش خبرگزاری »تاس«، 
این دیپلمات روس ادامه داد: یکی دیگر از 

نتایج انباشت پرهرج و مرج محدودیت های 
بی معنی توسط واشنگتن این است که 
هزینه های هنگفتی را برای مشاغل و 
شهروندان عادی ایجاد می کند. موسسات 

مالی و شرکت های بین المللی که از سوی 
تنظیم کننده های ایالات متحده مرعوب 
شده اند، در انجام عملیات معمول محتاط 
هستند. حتی کار به جایی رسیده که وقتی 
دولت تلاش می کند به شرکت ها توضیح 
دهد استثناهایی از تحریم ها وجود دارد، 
کارایی ندارد. ارتش روسیه به درخواست 
جمهوری های دونباس برای دفاع در 
مقابل حملات اوکراین، در تاریخ ۲۴ فوریه 
)پنجم اسفند ماه گذشته( به اوکراین 
حمله کرد و هدف از این عملیات نظامی را 
نازی  زدایی و خلع سلاح کی یف اعلام کرد. 
کشورهای غربی به ویژه آمریکا و انگلیس 
از آغاز بحران، با اعمال انواع تحریم ها 
علیه مسکو و ارسال سلاح و تجهیزات به 
اوکراین و ممانعت از نشستن کی یف سر 
میز مذاکرات صلح، به درگیری ها در این 

کشور دامن زده اند. 

کوروشتهامی:
موافقکمدیسطحی
ودیالوگمحورنیستم

بازیگر سینما گفت: مهم ترین اتفاق در 
بازیگری برای من این است که نقش حرفی 
برای گفتن داشته باشد، اینکه اندازه و مقدار 
حضورش در اثر چقدر باشد برایم اهمیت 
زیادی ندارد. نقش خوب هرچند کوتاه اما در 
پیشبرد داستان تاثیرگذار است. کوروش تهامی 
درباره فعالیت های خود در عرصه بازیگری 
افزود: در حال حاضر پیشنهادات زیادی دارم 
و مشغول مطالعه طرح ها و فیلمنامه ها هستم، 
هنوز هیچکدام از پیشنهادات قطعی نشده اما 
تصمیم دارم به زودی جواب نهایی برای حضور 
و یا عدم حضورم در این پروژه ها را اعلام کنم. 
وی درباره حضور در فیلم سینمایی »کوزوو« 
افزود: از حضور در »کوزوو« ناراضی نیستم، این 
فیلم و این کاراکتر برایم تجربه بسیار متفاوتی 
بوده است، نقشی که تا به امروز بازی نکردم 
و فکر می کنم برای تماشاگرانی که پیشتر از 
من کاری دیده اند هم متفاوت است. تهامی 
نسبت به اولین تجربه بازی در نقشی کمدی 
تاکید کرد: »کوزوو« اولین تجربه حضور من 
در یک اثر کمدی است، البته سال ها قبل در 
تلویزیون یک سریال داشتم اما مخاطب من 
را با کارهای جدی می شناسد و این فیلم برایم 
نوعی از آشنازدایی بود. این بازیگر درباره 
بازخورد مخاطبان نسبت به حضورش در فیلم 
سینمایی »کوزوو« اضافه کرد: بازخوردها 
تاکنون بی نظیر بوده است، در اکران خصوصی 
فیلم را همراه دوستان و همکارانم دیدم و این 
نقش برایشان بسیار هیجان انگیز بود. بازیگر 
فیلم سینمایی »رگ خواب« در همین رابطه 
افزود: مهم ترین اتفاق در بازیگری برای من 
این است که نقش حرفی برای گفتن داشته 
باشد، در طول درام و قصه تاثیرگذار بوده و 
پرداخت مناسبی شده باشد، اینکه اندازه و 
مقدار حضورش در اثر چقدر باشد برایم اهمیت 
زیادی ندارد. نقش خوب هرچند کوتاه اما در 
پیشبرد داستان تاثیرگذار است. تهامی کمدی 
مورد علاقه خود در سینما را اینگونه توصیف 
کرد: من طرفدار کمدی موقعیت هستم و 
اعتقاد دارم که کمدی خوب در موقعیت رخ 
می دهد و نه در کلام. این بازیگر ادامه داد: من 
کمدی را دوست دارم که شاید بعد از تماشای 
فیلم در مخاطب خنده ایجاد کند، نوعی از 
کمدی که در جان مخاطب نشست کرده و با او 
همراه شود، زیاد طرفدار کمدی های لحظه ای 
که صرفا به فکر خنداندن مخاطب هستند، 
نیستم. درواقع من موافق کمدی سطحی و 

دیالوگ   محور نیستم.

محمود فاطمی، دوبلور سریال هایی 
چون »پزشک دهکده« دار فانی را 
مدیر  بانکی،  شهراد  گفت.  وداع 
روابط عمومی انجمن گویندگان  و 
سرپرستان گفتار فیلم از درگذشت 
محمود فاطمی خبر داد. بانکی بیان 
کرد: فاطمی در بیمارستان فوت 
کرد. زنده یاد محمود فاطمی پزشکی 
خوانده بود و علاوه بر گویندگی 
فیلم ها و برنامه های مستند، در آثاری 
از جمله: سریال های »پیتون پلیس«، 
»امام علی)ع(« و »مرد ۶ میلیون 

دلاری« و... گویندگی کرده است.

عطاا... کوپال، مدرس و کارگردان 
تئاتر در قالب کارگاه »نوآوران ادبیات« 
نمایشنامه »مرگ در گذرگاه صلح« 
را نمایشنامه خوانی می کند. کارگاه 
»نوآوران ادبیات« به سرپرستی عطاا... 
کوپال فعالیت های نمایشنامه خوانی خود 
را با خوانش نمایشنامه »مرگ در گذرگاه 
صلح« نوشته صبوره رنگرز پی می گیرد. 
اجراهای تخصصی نمایشنامه خوانی از 
فعالیت های این کارگاه است که خوانش 
کنونی در روز شنبه پنجم شهریور در 
تماشاخانه »دا«، واقع در خیابان خارک 
جنب تالار وحدت به اجرا در خواهد آمد. 
دیگر عوامل این اجرا عبارتنداز: دستیار 
کارگردان: افسون شکاری، طراح گریم: 

عاطفه رضایی و...

معاونسیماخبرداد:
عقدقراردادماهیانه۵سریال

درفصلآتیفعالیتها
معاون سیما در بازدید از پشت صحنه سریال »شهباز« گفت: از 
سه ماه آتی، هر ماه حداقل ۵ سریال در تلویزیون عقد قرارداد و وارد 
چرخه تولید می شود. محسن برمهانی افزود: با حمایت و همراهی 
گروه سازنده، ان شاءا... شاهد تولید یک مجموعه جذاب با سوژه 
امنیتی-  پلیسی و ماجراجویانه خواهیم بود که در سطح کلان به 
موضوع امنیت سایبری و تهدیدات دشمنان و تقابل و خنثی سازی 
آن می پردازد. معاون سیما با بیان اینکه بازیگران و عوامل »شهباز« 
در یک سریال با رویکرد ملی نقش آفرینی دارند، ادامه داد: سوژه 
این سریال از چنان قابلیتی برخوردار است که قابلیت ساخت 
فصل دوم را دارد. وی گفت: زمانی در یک اثر با این گونه )ژانر( 
می توانیم مخاطب را پای تلویزیون بنشانیم که در کنار بازنمایی 
اقتدار و توانمندی شخصیت های مثبت و قهرمان، یک شخصیت 
ضدقهرمان پرچالش داشته باشیم و امیدواریم این سریال با داشتن 
این ویژگی، بتواند مخاطب را با خود همراه کند. برمهانی در بخشی 
از سخنان خود با اشاره به تهاجم رسانه ای دشمن اظهارکرد: نباید 
تحت تاثیر تصویرسازی رسانه ای قرار گرفت به طوری که اصل 
حقیقت پنهان و نادیده گرفته شود. ما در رسانه، رسالت و تکلیف 
داریم تا واقع بینانه درباره مسائل و مصادیق روز جامعه ورود و 
آگاهی بخشی کنیم تا حقیقت ماجرا برای مردم عیان و درک شود. 
معاون سیما همچنین در بخش دیگری از سخنان خود در خصوص 
وضعیت تولید مجموعه های نمایشی تلویزیون گفت: در چندماه 
اخیر، متن های زیادی به سیما ارائه شده است که پس از بررسی ها، 
این نوید را می دهم که ان شاءا... تا سه ماه آینده، هرماه حداقل ۵ 
سریال جدید در تلویزیون عقد قرارداد و وارد فرآیند تولید خواهد 
شد. برمهانی ادامه داد: به همت همکارانم در سیمافیلم و گروه های 
فیلم و سریال شبکه های سیما و دیگر بخش ها، این آمار افزایش 
هم خواهد یافت. این مجموعه های نمایشی تا پایان سال ۱۴۰۱ و 
اوایل سال آینده به مرور به آنتن می رسند که امیدواریم استقبال 
مخاطبان را نیز به دنبال داشته باشد. وی درخصوص اولویت 
انتخاب فیلمنامه ها هم توضیح داد: موضوع اول جذابیت بوده که 
بسیار مهم است یعنی آنچه که مردم ببینند، بپسندند که البته این 
موضوع جذاب باید حاوی یک پیام روشن باشد تا رسانه ملی بر 
اساس رسالت خود، پیامی که منتقل می کند حتما برای مخاطبان 
مناسب و سازنده باشد. برمهانی بر تنوع گونه های ساخت تاکید 
کرد و گفت: مجموعه های نمایشی نباید به چند ژانر محدود 
باشد چرا که در این صورت آنتن به تکرار می افتد و برای مخاطب 
خسته کننده می شود، بنابراین گونه های متنوع ملودرام، طنز، 
تاریخی، پلیسی در دستور کار است. تهیه کنندگان )امیرحسین 
آشتیانی پور و مهدی علینقی پور(، نویسنده و کارگردان )حمیدرضا 
لوافی(، هم درباره این پروژه به معاون سیما گزارش دادند. در این 
بازدید، سعید اشناب مدیرشبکه پنج سیما، سعید سلطانی، مشاور 
اجرایی و مدیر دفتر و حمید خواجه نژاد، مدیر روابط عمومی سیما، 
مسعود ملاثانی، سرپرست گروه فیلم و سریال و جعفر یحیی، 

مشاور مدیر شبکه پنج نیز حضور داشتند.


